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Zápisnica 

z 3. zasadnutia 

Obecného zastupiteľstva v Kamenci pod Vtáčnikom, 

konaného dňa 16.2.2023 v Spoločenskom dome, Na Pažite 479/5, Kamenec pod 

Vtáčnikom. 

 

Prítomní: Podľa prezenčnej listiny 

 Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Kamenci pod Vtáčnikom bolo zvolané v súlade 

s § 12 ods. 1 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 

Bolo zvolané včas, s udaním dňa, hodiny a miesta konania. Na zasadnutie bolo pozvaných 9 

poslancov, z ktorých bolo prítomných 9 poslancov, čím bolo uznášania schopné, spôsobilé 

jednať a prijímať závery.  

 

Program zasadnutia je nasledovný: 

1) Otvorenie  

2) Kontrola plnenia uznesení č. 9-26/2022 

3) Správa starostu obce o činnosti 

4) Správa hlavného kontrolóra obce za II. polrok 2022 

5) Zmluva o uzatvorení budúcej kúpnej zmluvy so Stredoslovenskou vodárenskou 

spoločnosťou – Komunikácia a inžinierske siete, rozšírenie verejného vodovodu ul. Na 

Kopaničky 

6) Schválenie vecného bremena, ul. Na Kopaničky 

7) Schválenie vypracovania projektových dokumentácií na rozšírenie inžinierskych sietí 

ul. Ružičková a ul. Na Kopanicu 

8) Rôzne 

9) Diskusné príspevky poslancov a občanov 

10) Záver   

 

Návrhová komisia: Mgr. Monika Pažická  

 Mgr. Maroš Vnuk 

 h občasných pri 

Overovatelia zápisu: PhDr. Denisa Laurová  

 Peter Pisár  

 

Zapisovateľ: Ing. Iveta Rybárová 

 

K bodu č. 1 – Otvorenie 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Kamenci pod Vtáčnikom otvoril starosta obce Ing. 

Dušan Ďuriš. Privítal prítomných a predniesol návrh programu.  

Program bol jednohlasne schválený. Starosta obce predniesol návrh členov návrhovej komisie. 

Návrhová komisia bola jednohlasne schválená v zložení  Mgr. Monika Pažická a Mgr. Maroš 

Vnuk. Za overovateľov zápisu určil PhDr. Denisu Laurovú  a Petra Pisára,  za zapisovateľku   

Ing. Ivetu Rybárovú. 
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Uznesenie č. 27/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Kamenci pod Vtáčnikom:  

a) schvaľuje:  1. program rokovania OcZ  

   2. návrhovú komisiu v zložení Mgr. Monika Pažická, Mgr. Maroš Vnuk 

b) určuje  overovateľov zápisnice: PhDr. Denisa Laurová, Peter Pisár 

c) berie na vedomie určenie zapisovateľky Ing. Ivety Rybárovej  

 

Hlasovanie: 

Prítomných 9  poslancov 

Za: 9 (Ing. arch. Sláva Dadová, Ján Fábry, Ing. Jana Guľková, Ing. Daniel Krpelan, PhDr. 

Denisa Laurová, Mgr. Monika Pažická, Peter Pisár, Mgr. Maroš Vnuk, Marián Žiak)  

Proti:  0     

Zdržalo sa: 0 

 

K bodu č. 2 – Kontrola plnenia uznesení č. 9-26/2022 

Starosta obce predniesol prítomným Správu o kontrole plnenia uznesení č. 9-26/2022.  

Uvedenú správu uvádzame v prílohe č.1, ktorá je súčasťou tejto zápisnice. 

 

Uznesenie č. 28/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Kamenci pod Vtáčnikom berie na vedomie Správu o kontrole plnenia 

uznesení č. 9-26/2022. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 9  poslancov 

Za: 9 (Ing. arch. Sláva Dadová, Ján Fábry, Ing. Jana Guľková, Ing. Daniel Krpelan, PhDr. 

Denisa Laurová, Mgr. Monika Pažická, Peter Pisár, Mgr. Maroš Vnuk, Marián Žiak)  

Proti:  0     

Zdržalo sa: 0 

 

K bodu č. 3 – Správa starostu obce o činnosti 

Starosta obce predniesol správu o činnosti, v ktorej informoval poslancov a prítomných 

o uskutočnených akciách a zrealizovaných činnostiach v rámci obce od 15.12.2022. Správu 

starostu obce o činnosti uvádzame v prílohe č. 2 tejto zápisnice. 

 

Uznesenie č. 29/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Kamenci pod Vtáčnikom berie na vedomie správu o činnosti starostu 

obce zo dňa 16.2.2023.  

 

Hlasovanie: 

Prítomných 9  poslancov 

Za: 9 (Ing. arch. Sláva Dadová, Ján Fábry, Ing. Jana Guľková, Ing. Daniel Krpelan, PhDr. 

Denisa Laurová, Mgr. Monika Pažická, Peter Pisár, Mgr. Maroš Vnuk, Marián Žiak)  

Proti:  0     

Zdržalo sa: 0 
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K bodu č. 4 – Správa hlavného kontrolóra obce za II. polrok 2022 

Kontrolórka obce Jozefína Paulíčková predniesla správu o kontrolnej činnosti za II. polrok 

2022. Správa sa nachádza na internetovej stránke obce v sekcii Samospráva - Hlavný 

kontrolór obce. 

 

Uznesenie č. 30/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Kamenci pod Vtáčnikom berie na vedomie správu hlavného 

kontrolóra obce  o kontrolnej činnosti za II. polrok 2022. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 9  poslancov 

Za: 9 (Ing. arch. Sláva Dadová, Ján Fábry, Ing. Jana Guľková, Ing. Daniel Krpelan, PhDr. 

Denisa Laurová, Mgr. Monika Pažická, Peter Pisár, Mgr. Maroš Vnuk, Marián Žiak)  

Proti:  0     

Zdržalo sa: 0 

 

K bodu č. 5 -  Zmluva o uzatvorení budúcej kúpnej zmluvy so Stredoslovenskou 

vodárenskou spoločnosťou – Komunikácia a inžinierske siete, rozšírenie verejného 

vodovodu ul. Na Kopaničky 

Starosta obce informoval prítomných  o rozšírení verejného vodovodu na ulici Na Kopaničky. 

Predmetom Zmluvy je záväzok kupujúceho uzavrieť v budúcnosti s budúcim predávajúcim 

kúpnu zmluvu o prevode vlastníctva hnuteľného majetku – vybudovaného verejného 

vodovodu v celkovej dĺžke 429,5 m.  

 
Diskusia: 
Maroš Vnuk – aby sa nezabudlo v tom bode 4. a v bode 6., 60 mesiacov je záruka, že keby 

prišlo k nejakej poruche, oni požadujú pokutu 100€. Aby sa to zapracovalo dodávateľovi do 

zmluvy, aby to platili oni. Dali by sme tú zmluvu skontrolovať, aby sme neboli škodní. 

 
Uznesenie č. 31/2023    
Obecné zastupiteľstvo v Kamenci pod Vtáčnikom  

1.  schvaľuje Zmluvu č. 6000275/2255/2022 o uzatvorení budúcej kúpnej zmluvy so 

Stredoslovenskou vodárenskou spoločnosťou – Komunikácia a inžinierske siete, rozšírenie 

verejného vodovodu  v celkovej dĺžke 429,5m 

2.  poveruje starostu obce podpísaním Zmluvy č. 6000275/2255/2022 o uzatvorení budúcej 

kúpnej zmluvy so Stredoslovenskou vodárenskou spoločnosťou 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 9  poslancov 

Za: 9 (Ing. arch. Sláva Dadová, Ján Fábry, Ing. Jana Guľková, Ing. Daniel Krpelan, PhDr. 

Denisa Laurová, Mgr. Monika Pažická, Peter Pisár, Mgr. Maroš Vnuk, Marián Žiak)  

Proti:  0     

Zdržalo sa: 0 
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K bodu č. 6  - Schválenie vecného bremena, ul. Na Kopaničky 

Starosta obce oboznámil prítomných o schválení Zmluvy o zriadení vecného bremena – právo 

prechodu peši, osobným a nákladným vozidlom cez parcely 619/4, 1395/124, 1395/126  pre 

žiadateľku Marcelu Matejovičovú. 

  

Uznesenie č. 32/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Kamenci pod Vtáčnikom: 

1. schvaľuje zriadenie bezodplatného  vecného bremena „in personam“,  spočívajúceho 

v povinnosti vlastníka pozemkov ako povinného z vecného bremena, na pozemky: parc. reg. 

C-KN č. 619/4 – záhrada, vo výmere 419 m2, C-KN č. 1395/124-záhrada, vo výmere 251 m², 

C-KN č. 1395/126-záhrada, vo výmere 182 m², evidovaných na liste vlastníctva č. 1,   

umožniť právo prechodu pešo, osobným a nákladným autom, v prospech oprávneného 

z vecného bremena pre Matejovičová Marcela r. Matejovičová, trvale bytom Na Karasiny 

249/55, 971 01  Prievidza, na dobu neurčitú. Vecné bremeno sa zriaďuje za účelom vydania 

stavebného povolenia a výstavby rodinného domu  na  p. č. C-KN 1395/ 34, neslúži a nie je 

zriadené na vybudovanie inžinierskych sietí. Uvedené právo má charakter zmluvného 

záväzku, a preto nie je predmetom vkladu do katastra nehnuteľností. 

2. poveruje starostu obce s nevyhnutnými úkonmi spojenými so zriadením 

bezodplatného vecného bremena „in personam“ a podpísaním Zmluvy o zriadení vecného 

bremena s Marcelou Matejovičovou, Na Karasiny 249/55,  971 01 Prievidza. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 9  poslancov 

Za: 9 (Ing. arch. Sláva Dadová, Ján Fábry, Ing. Jana Guľková, Ing. Daniel Krpelan, PhDr. 

Denisa Laurová, Mgr. Monika Pažická, Peter Pisár, Mgr. Maroš Vnuk, Marián Žiak)  

Proti:  0     

Zdržalo sa: 0 

 

K bodu č. 7  - Schválenie vypracovania projektových dokumentácií na rozšírenie 

inžinierskych sietí ul. Ružičková a ul. Na Kopanicu 

 Starosta obce informoval prítomných o potrebe vypracovania projektovej dokumentácie na 

rozšírenie verejného vodovodu ul. Ružičková a rozšírenie verejného plynovodu ul. Na 

Kopanicu. Na základe prieskumu trhu predložil obecnému zastupiteľstvu ponuku 

s najvýhodnejšou cenou od spoločnosti DAV PROJEKT a to cena projektovej dokumentácie 

za verejný vodovod vo výške 1 101,60€ a cena projektovej dokumentácie za verejný plynovod 

vo výške  2 592€.  

 

Uznesenie č. 33/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Kamenci pod Vtáčnikom schvaľuje vypracovanie projektovej 

dokumentácie na rozšírenie verejného vodovodu ul. Ružičková a rozšírenie verejného 

plynovodu ul. Na Kopanicu, spoločnosťou Vladislav Chlpek -  DAV PROJEKT, Moyzesova 

1054/1, Bojnice, v cene 1 101,60€ za rozšírenie verejného vodovodu a  2 592€ za rozšírenie 

verejného plynovodu.  
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Hlasovanie: 

Prítomných 9  poslancov 

Za: 9 (Ing. arch. Sláva Dadová, Ján Fábry, Ing. Jana Guľková, Ing. Daniel Krpelan, PhDr. 

Denisa Laurová, Mgr. Monika Pažická, Peter Pisár, Mgr. Maroš Vnuk, Marián Žiak)  

Proti:  0     

Zdržalo sa: 0 

 

K bodu č. 8 – Rôzne 

Starosta obce informoval prítomných o uvoľnenom jednoizbovom byte č. A1 v bytovom dome 

Na Papiereň 729/81C. Komisia sociálnych vecí navrhuje zastupiteľstvu schváliť  pridelenie 

bytu žiadateľovi  Jozefovi Nagyovi, bytom Kamenec pod Vtáčnikom od 1.3.2023 do 

28.2.2026. 

 

Uznesenie č. 34/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Kamenci pod Vtáčnikom schvaľuje ukončenie nájmu v byte č. A1, 

bytový dom súpisné číslo 729, orientačné číslo 81C, ulica Na Papiereň  nájomníčky Blaženy 

Ďurejovej  ku dňu 28.2.2023. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 9  poslancov 

Za: 9 (Ing. arch. Sláva Dadová, Ján Fábry, Ing. Jana Guľková, Ing. Daniel Krpelan, PhDr. 

Denisa Laurová, Mgr. Monika Pažická, Peter Pisár, Mgr. Maroš Vnuk, Marián Žiak)  

Proti:  0     

Zdržalo sa: 0 

 

Uznesenie č. 35/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Kamenci pod Vtáčnikom schvaľuje pridelenie nájomného bytu č. A1 

v bytovom dome súpisné číslo 729, orientačné číslo 81C, ulica Na Papiereň, žiadateľovi        

Jozef Nagy, Kamenec pod Vtáčnikom od 1.3.2023 do 28.2.2026. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 9  poslancov 

Za: 9 (Ing. arch. Sláva Dadová, Ján Fábry, Ing. Jana Guľková, Ing. Daniel Krpelan, PhDr. 

Denisa Laurová, Mgr. Monika Pažická, Peter Pisár, Mgr. Maroš Vnuk, Marián Žiak)  

Proti:  0     

Zdržalo sa: 0 

 

Poslanec Peter Pisár predniesol nasledovné poslanecké návrhy na prerokovanie: 

1. Polep obecných dopravných a pracovných prostriedkov obecnými symbolmi – jedná sa 

o polepenie starostovho auta, obecných áut, predné dvere šoféra a spolujazdca,  formát A4 – 

erb obce plus nadpis obce, ide mi o to aby reprezentovali obec, aby každý vedel, že je to 

obecné auto, obecný traktor. Výroba nálepky je 5€ a pri odbere nad 10 ks je to 3€. Nie je to 

nič zložité, označiť obecné dopravné prostriedky. 

Monika Pažická – až na tie nové pracovné stroje, ktoré sme získali v rámci projektu, žiadne 

aktuálne autá, ktoré sú vo  vozovom parku OcÚ nevnímam ako reprezentatívne, skôr sú to 

autá, ktoré dosluhujú, myslím si, že je to skôr negatívna reklama.  
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Uznesenie č. 36/2023 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje polep obecných  dopravných a pracovných  prostriedkov 

obecnými symbolmi. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 9  poslancov 

Za: 4 ( Ing. Jana Guľková, Ing. Daniel Krpelan, Peter Pisár, Mgr. Maroš Vnuk) 

Proti:  4  (Ing. arch. Sláva Dadová, Ján Fábry, PhDr. Denisa Laurová, Mgr. Monika Pažická) 

Zdržal sa: 1 (Marián Žiak) 

 

Uznesenie č. 36/2023 nebolo schválené. 

 

2. Vyhotovenie a zverejnenie audiovizuálneho záznamu z rokovania obecného zastupiteľstva. 

– mňa inšpirujú druhé dediny, Bystričany, Čereňany to majú aj veľké mestá to majú 

Diskusia: 

Jana Guľková –  ja som iba za zvuk 

Monika Pažická – aký to má význam pre obec? 

Peter Pisár – všetko čo sa tu povie tam bude zaznamenané, zápisnica je len heslovite a možno 

tá podstata veci niekedy unikne.  Niekedy tu ľudia  nemôžu byť,  je nová doba, rok 2023, 

môže sa to dať na youtube. Kto tu  nie je nebude čítať, ale môže si to vypočuť 

Marián Žiak – my chceme prilákať sem ľudí, aby sem prišli v čo najväčšom počte,  aby sa tu 

zúčastnili, Keď to dáme  ako záznam, potom sem nepríde nikto. Keď sem ľudia prídu, môžu si 

povedať, čo ich trápi.  

Sláva Dadová – technické vybavenie, čo k tomu budeme potrebovať 

Starosta obce – to musíme pozisťovať 

Jozef Sládok – ja súhlasím s tým, aby to tu bolo 

Soňa Žambokretyová – ja som za to, aby to tu bolo, možno ich prilákate.  

Peter Fábry – ja som za to, kto chce prísť príde, kto chce si to vypočuje 

Katarína Kmeťová – ja tiež súhlasím, aj pre ľudí, ktorí ochorejú a nemôžu tu byť, niekedy aj 

zápisnica dlhšie trvá kým sa zverejní. 

Peter Pisár – ja som za audiovizuálny záznam 

 

Uznesenie č. 37/2023 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje vyhotovenie a zverejnenie audiovizuálneho záznamu 

z rokovania obecného zastupiteľstva. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 9  poslancov 

Za: 2  (Peter Pisár, Mgr. Maroš Vnuk)  

Proti:  5  (Ing. arch. Sláva Dadová,  Ján Fábry,  Ing. Jana Guľková, PhDr. Denisa Laurová, 

Marián Žiak)      

Zdržali sa: 2  (Ing. Daniel Krpelan,  Mgr. Monika Pažická)  

 

Uznesenie č. 37/2023 nebolo schválené. 
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Uznesenie č. 38/2023 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje vyhotovenie a zverejnenie audio záznamu z rokovania 

obecného zastupiteľstva. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 9  poslancov 

Za: 8 (Ing. arch. Sláva Dadová, Ján Fábry, Ing. Jana Guľková, Ing. Daniel Krpelan, PhDr. 

Denisa Laurová,  Peter Pisár, Mgr. Maroš Vnuk, Marián Žiak)  

Proti:  0     

Zdržalo sa: 1 (Mgr. Monika Pažická) 

 

 

K bodu č. 9 - Diskusné príspevky poslancov a občanov 

Denisa Laurová – výtlky na ceste Na Papiereň, pri pánovi Kostúrovi, keby sa to opravilo 

Maroš Vnuk – k bodu č. 3 – správa starostu obce, vôbec nebola činnosť poslancov v rámci 

komisie, robili sme rôzne šetrenia, bude dobré aj o tomto informovať ľudí.  

Starosta obce – v rámci rokovania OcZ,  sa dohodneme buď kvartálne alebo polročne, že 

podáte správu o činnosti komisie 

Maroš Vnuk – v marci, apríli, by sme komisia verejného poriadku, stavebná, životného 

prostredia potrebovali pasport obce. Sú tu neprehľadné križovatky, chceli by sme to pozrieť, 

križovatka pod pamätníkom nie je jasné, ktorá je hlavná, už tam bolo viacero dopravných 

udalostí. Dopravný inšpektor nám vysvetlil, čo to obnáša. Potrebujeme pasport dopravného 

značenia, v rámci bytoviek, obytnú zónu vytvoriť, pri škole. Máme viac návrhov, ktoré by sme 

chceli riešiť.  Kamerový systém, chcel by som vedieť ako funguje, aby sme mali o tom 

prehľad, nech o tom vieme viacerí. Ľudia sa ma pýtajú na kompostéry, ale ako už viem, už sú 

vydané 

Starosta obce – všetky kompostéry sú už zazmluvnené 

Daniel Krpelan: 

1.  bola podaná žiadosť obyvateľky obce  o vytvorenie parkovacích miest pri Gewis Slovakia, 

bývalý Walmark, žiadosť na parkovanie nákladných aut, bola vykoaná obhliadka miesta, 

zmerali sme rozmery danej plochy, boli oslovení občania, ktorí bývajú v danej lokalite. Na  

obhliadke bola Komisia stavebná a Komisia obchodu, služieb a verejného poriadku.  

Občania, ktorí bývajú v danej lokalite na ulici Ružičková, nesúhlasili  s parkovaním  na 

chodníku. Pán Fábry v roku 2017 upozorňoval obecný úrad na neoprávnené parkovanie 

nákladných áut na chodníku. 

2. Vytlačil som materiál, ktorý obsahuje komunikácie v obci a ich opravy – križovatka školská 

a na Záhumnie dve skruže bolo by to vhodné odstrániť, lokálna oprava výtlkov asfaltovou 

drťou 

3. ulica Školská – Na Lúčky – koniec školskej ulice, rampa je nefunkčná,  navrhujeme ju 

odstrániť, ako aj opraviť výtlky 

4. Námestie Brús – cestná  komunikácia,  ktorá je iba vyštrkovaná 

Starosta obce – toto ani nie je vedené ako komunikácia 

5. ulica Na Papiereň – odvodňovací žľab k bytovkám – občania sa sťažujú na hluk, ktorý tam 

vzniká pri prejazde vozidiel cez odvodňovací žľab, je to kov na kov,  ruší to tam najmä 

v nočných hodinách, navrhol som nejaký spôsob sanáciou daného problému 
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5. Od škôlky ku kruhovému objazdu –  sú tam výtlky, napísal som krátky technologický 

postup - oprava studeným asfaltom plus by som navrhol rozšírenie tejto vozovky,   v ranných 

hodinách je tam zvýšená frekvencia vozidiel, navrhujem rozšírenie danej vozovky od vstupu 

do spoločenského domu po kruhový objazd 

6. Požiadavka od občanov na ulici Hornokamenčianska  - oprava nespevnenej vozovky pod 

farou- ak by sa to dalo zrealizovať  bol by som rád 

Starosta obce – cestu pod farou, to už tam máme pripravené, čakáme kým bude teplo, aby sa 

to dalo zrealizovať 

Monika Pažická – na margo zápisníc, tiež by som navrhovala tak štvrťročne prečítať za 

komisie, čo sa riešilo 

Chcem poďakovať za odhrnuté cesty, pri tej snežnej kalamite, naše ulice boli pekne odhrnuté 

Pripravujeme kultúrne akcie: 

17.2. – karneval o 16:30, je to v spolupráci s rodičovským združením, občerstvenie 

zabezpečujú rodičia 

18.2. – predaj zabíjačkových špecialít, bude to v centre obce, no v prípade nepriaznivého 

počasia  to bude presunuté do spoločenského domu 

18.2.-19.2. – fašiangový sprievod – organizujú ho OZ Handrári v spolupráci s obcou, 

harmonogram bol uverejnený 

Marián Žiak – na jeseň prebehla oprava oplotenia na multifunkčnom ihrisku  ale  je to 

v dezolátnom stave, je dotrhané, pred 10 rokmi sa tam  vybetónovala plocha na maringotku 

pre veci, ktoré slúžia k tej činnosti, no tie siete sú tam na zemi, treba sa o to starať, aj po tej 

oprave je to hrozné. 

Peter Pisár -  koľko peňazí máme v rezervnom fonde? 

Starosta obce – v rezervnom fonde je 274 513,42€, tento rok tam budeme presúvať cca 

60 000€ 

Peter Pisár - koľko zarába v hrubom starosta obce? 

Starosta obce -  priemerná mzda v národnom hospodárstve x 2,2 násobok  + 40% navýšenie to 

je 3730€ 

Peter Pisár - koľko zarába zástupca starostu? 

Starosta obce -  zástupca má 150€ mesačne 

Peter Pisár – koľko zarába poslanec? 

Starosta obce – poslanci majú 80€ mesačne 

Peter Pisár - mieni sa obsadiť miesto po pani Tonhajzerovej? 

Starosta obce – nie,  robota pani Tonhajzerovej sa rozdelila pani Kožákovej a pani Rybárovej 

Peter Pisár – čiže to sa vytvorilo miesto nové pre pani Tonhajzerovú, tým, že odišla tak 

zaniklo aj miesto?  

Monika Pažická –  v tom období obec podávala veľa projektov a ona mala na starosti hlavne 

tieto projekty  

Peter Pisár – cesta medzi bytovkami a Kopanicou – hovoríme tomu cesta pri kurínoch obehol 

som si aj  obyvateľov, nie sú spokojní, viem že je to súkromný pozemok a nemôže sa tam dať  

štrk 

Starosta obce – nie je to obecný pozemok je to súkromný pozemok, kedysi tam bol chodník, 

dnes je tam vyjazdená cesta od áut 

Peter Pisár – je tam blato, chodia tam občania 

Starosta obce – nie je to vedené ani ako cesta, nie je to ani obecné, je to súkromné 

Peter Pisár – internet na obecných stĺpoch , má obec nejaké výhody? 
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Starosta obce – zmluva je uzavretá so spoločnosťou TIMES, internet je v novej štvrti, potom 

ulica Na Papiereň, ostatné káble sú na kamerový systém, zmluva je z roku 2017, v materskej 

škole poskytujú internet zdarma 

Peter Pisár - Dopadové plochy na detské ihrisko – 2 roky dozadu tu bol nejaký kontrolór, bol 

aj na bytovkách, viem že sa riešilo, že obec bude kupovať dopadové plochy, on napísal aj 

nejakú správu, ktorú som nedostal, robila to pani Tonhajzerová 

Starosta obce- pozriem sa na to 

Peter Pisár – predajné altánky modré,  predávajúci sú v blate – riešiť podlahu, drevené pódium 

alebo rošt  

Peter Pisár - OZ Handrári zakúpilo 16 zobcových fláut, dostanú ich deti prvého ročníka, budú 

sa im v škole venovať. 

Peter Pisár - socha handrára – čo je s ňou 

Starosta obce – vyhnilo to odspodu a odpadla, to bolo lipové drevo, bolo to na pevnom 

podstavci a nabralo to vlhkosť, 

Peter Pisár – Som navrhoval nejakú striešku urobiť nad ním 

Starosta obce- ona zvrchu bola v poriadku, vyhnila odspodu. Ak by sa robila nová, bolo by 

dobré spraviť ju z dubového dreva 

Peter Pisár - chcem sa poďakovať Anetke Černákovej oslovila ma s článkom do časopisu 

Starosta obce – my sme Anetku poslali za všetkými organizáciami aj za vami 

Peter Pisár - prikladám vyúčtovanie z vianočného koncertu 

Jana Guľková – pani Hodonská sa pýta ako je to s nádobami na plast, by ich chcela vymeniť 

za nádoby na papier. Na plasty sú už prázdne 

Starosta obce – prejdeme si to na porade, máme zazmluvnený počet vývozov podľa objemu 

z predchádzajúceho roka, je to rozrátané na každý mesiac a počet nádob 

Jana Guľková – pani Ballová sa pýta, nevládzu už čistiť tie kanále , nejako by sa to malo 

poriešiť, chodia to čistiť. Boli sme to pozrieť na ulici Hornokamenčianskej, je to skutočne 

zanesené.  

Starosta obce – chodia to čistievať, aj za Vrškom ich čistia 

Sláva Dadová – ako je Peter Pisár s kalendárom, či už na tom pracuješ 

Peter Pisár – oslovil som  už niekoľko ľudí 

Starosta obce – vytvoril som už gmailovú stránku tam môžu ľudia posielať, na porade si to 

môžeme prejsť 

Ján Nechala – chodím už 15 rokov ako som skončil starostovanie, mám asi polovicu schôdzí 

odskákaných, mám niekoľko návrhov. Návrh na uznesenie, kto robí návrh, to starosta nerobí 

uznesenie, to musí viesť tú schôdzu ten človek čo bol nato určený, treba ísť pozrieť ostatné 

kluby ako to robia. 

Napadol jeden sneh, nemá kto odhrnúť z chodníkov ten sneh, za jeden deň sa to musí odhrnúť 

Aktívni členovia – to takých aktívnych členov ako prišli aj s tou paňou  títo čo sú tu noví to tu 

nikdy nebolo, neviem ako to dopadne, len aby vydržali 

Mne chýba chodník ulica Bystričianska cesta, treba ho spraviť, veď toto je hanba toto je 

ostuda, 5 rokov o tom hovorím, tebe je to ukradnuté a prečo to nebude? Čo sa o to nepostaráš 

a čo to nespravíš, ja prispejem, tisíc euro dám na to 

Miroslav Köszeghy – k projektovej dokumentácii či by sa nedalo dať tam  aj kanalizačné 

potrubia tie dve nové  čo sa idú robiť 

Starosta obce – neviem kto bude realizátorom kanalizácie 
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Daniel Krpelan – nie je to v projektovej dokumentácii čo sme schvaľovali, tam nebola 

kanalizácia, to by bolo treba aj skúšku tesnosti a to by bola aj  iná cena projektu 

Peter Fábry – vodovod na ulici ružičková - kedy to bude realizované, či tento rok alebo až na 

budúci   

Starosta obce – neviem povedať kedy bude stavebné povolenie, majitelia pozemkov musia 

strpieť vecné bremeno ochranného pásma pre vodovod, neviem ako rýchlo bude hotová 

projektová dokumentácia, ako rýchlo sa vyberie dodávateľ 

Peter Fábry - vodári to majú v pláne na tento rok, finančne? 

Starosta obce – finančne to robí obec, kedysi sa robilo tak, že obce dávali žiadosti a vodári si 

to dali do plánu. Teraz to vybuduje obec a odovzdá to vodárenskej spoločnosti 

Peter Fábry - k parkovaniu pri walmarku – my sme sa vyjadrili ako občania, ktorí tam žijeme, 

že to tam nechceme, je to chodník a autá nad 3,5t tam nesmú parkovať a chcem sa opýtať 

Katky prečo tam chcela  parkovať? 

Katarína Hodásová – prečo nie, aj tvoj ocino tam parkoval autobus  

Peter Fábry – na bytovkách im to vadí, tak aj nám to môže vadiť 

Starosta obce – prišla žiadosť, poslal som tam komisiu, aby to zhodnotila. My sme tam dali 

Katarína Hodásová – ja to rešpektujem, ale verím tomu, že tam nebudú parkovať ani osobné 

autá  

Dana Borková – stoja tam len tie autá, ktorí tam bývajú.  niekto si tam postaví dva kontajnery, 

na obecnom pozemku, aj črepníky sú tam, to je hanba, vyzerá to otrasne. Bola by som rada 

keby ste to  odstránili. Ja sa snažím, aby vstup do obce vyzeral pekne.  Keď tam bol 

Tatranábytok tiež tam parkovali kamióny.  

Peter Fábry – my tam chceme kľud 

Soňa Žambokretyová –poprosila by som ulica na Papiereň a Na Kopaničky, treba tam niečo 

dať tiež na opravu, tiež to búcha ten prechod 

Daniel Krpelan – pozrieme sa na to 

Michal Fábry -  chodník pred bytovým domom 337/79, tie stromy čo sú tam zasadené, ten 

chodník korene dvíhajú, na chôdzu sa to nehodí, je to obecný majetok,  aj bytovka 338, bolo 

by dobré keby sa s tým niečo robilo. Koreňový systém stromov zdvíha chodníky, stromy treba 

upraviť, len nie ako to dopadlo s lipami, nie tak upraviť. 

Daniel Krpelan – chcete ho opíliť alebo vypíliť 

Michal Fábry – len opíliť 

Starosta obce – pôjde tam pozrieť komisia životného prostredia aj stavebná, oni sa na to pozrú 

Michal Fábry- počul som že ten objekt čo sa stavia oproti papierni tam má byť autoservis, 

v prípade zmeny užívania, je to  porušenie zmluvy, až to má byť akákoľvek zmena musí  sa na 

to dohliadnuť, neviem či autoservis či autokemping 

Starosta obce – zistíme od nájomcu, čo tam plánuje urobiť 

Katarína Kmeťová – kedy sa začne ťahať plyn na Kopanicu? 

Starosta obce – v prvom rade treba projektovú dokumentáciu, územné povolenie aj stavebné, 

súhlasy existujúcich vlastníkov, potom môžeme súťažiť dodávateľa stavby. Plyn pôjde od Vás 

až po bytovku hore 

Katarína Kmeťová – cesta popri Vojdáša aj keď nie je cesta, nedá sa to vysypať? 

Starosta obce – ona vysypaná je, ono je to to isté ako pri Jánovi Mendelovi a nové domy pod 

ním, oni si robili sami prístupové cesty. Existujúca prístupová cesta je horevyššie ako sa ide 

ku krížu. 
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10 -  Záver 

Po vyčerpaní diskusných príspevkov starosta obce ukončil zasadnutie obecného 

zastupiteľstva,  poďakoval prítomným poslancom ako aj občanom za účasť. Zasadnutie OZ 

bolo ukončené  o 18:30  hod. 

 

 

Overovatelia zápisu:  PhDr. Denisa Laurová   ______________________ 

         

   Peter Pisár    ______________________           

   

 

    

Zapisovateľka: Ing. Iveta Rybárová     ______________________              

 

Starosta obce:   Ing. Dušan Ďuriš   ______________________  
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Uznesenia z 3. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kamenci pod Vtáčnikom, dňa 

16.2.2023 

 

  

Uznesenie č. 27/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Kamenci pod Vtáčnikom:  

a) schvaľuje:  1. program rokovania OcZ  

   2. návrhovú komisiu v zložení Mgr. Monika Pažická, Mgr. Maroš Vnuk 

b) určuje  overovateľov zápisnice: PhDr. Denisa Laurová, Peter Pisár 

c) berie na vedomie určenie zapisovateľky Ing. Ivety Rybárovej  

Uznesenie č. 28/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Kamenci pod Vtáčnikom berie na vedomie Správu o kontrole plnenia 

uznesení č. 9-26/2022. 

Uznesenie č. 29/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Kamenci pod Vtáčnikom berie na vedomie správu o činnosti starostu 

obce zo dňa 16.2.2023.  

Uznesenie č. 30/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Kamenci pod Vtáčnikom berie na vedomie správu hlavného 

kontrolóra obce  o kontrolnej činnosti za II. polrok 2022. 

Uznesenie č. 31/2023    
Obecné zastupiteľstvo v Kamenci pod Vtáčnikom  

1.  schvaľuje Zmluvu č. 6000275/2255/2022 o uzatvorení budúcej kúpnej zmluvy so 

Stredoslovenskou vodárenskou spoločnosťou – Komunikácia a inžinierske siete, rozšírenie 

verejného vodovodu  v celkovej dĺžke 429,5m 

2.  poveruje starostu obce podpísaním Zmluvy č. 6000275/2255/2022 o uzatvorení budúcej 

kúpnej zmluvy so Stredoslovenskou vodárenskou spoločnosťou 

Uznesenie č. 32/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Kamenci pod Vtáčnikom: 

1. schvaľuje zriadenie bezodplatného  vecného bremena „in personam“,  spočívajúceho 

v povinnosti vlastníka pozemkov ako povinného z vecného bremena, na pozemky: parc. reg. 

C-KN č. 619/4 – záhrada, vo výmere 419 m2, C-KN č. 1395/124-záhrada, vo výmere 251 m², 

C-KN č. 1395/126-záhrada, vo výmere 182 m², evidovaných na liste vlastníctva č. 1,   

umožniť právo prechodu pešo, osobným a nákladným autom, v prospech oprávneného 

z vecného bremena pre Matejovičová Marcela r. Matejovičová, trvale bytom Na Karasiny 

249/55, 971 01  Prievidza, na dobu neurčitú. Vecné bremeno sa zriaďuje za účelom vydania 

stavebného povolenia a výstavby rodinného domu  na  p. č. C-KN 1395/ 34, neslúži a nie je 

zriadené na vybudovanie inžinierskych sietí. Uvedené právo má charakter zmluvného 

záväzku, a preto nie je predmetom vkladu do katastra nehnuteľností. 

2. poveruje starostu obce s nevyhnutnými úkonmi spojenými so zriadením 

bezodplatného vecného bremena „in personam“ a podpísaním Zmluvy o zriadení vecného 

bremena s Marcelou Matejovičovou, Na Karasiny 249/55,  971 01 Prievidza. 

Uznesenie č. 33/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Kamenci pod Vtáčnikom schvaľuje vypracovanie projektovej 

dokumentácie na rozšírenie verejného vodovodu ul. Ružičková a rozšírenie verejného 

plynovodu ul. Na Kopanicu, spoločnosťou Vladislav Chlpek -  DAV PROJEKT, Moyzesova 
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1054/1, Bojnice, v cene 1 101,60€ za rozšírenie verejného vodovodu a  2 592€ za rozšírenie 

verejného plynovodu.  

Uznesenie č. 34/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Kamenci pod Vtáčnikom schvaľuje ukončenie nájmu v byte č. A1, 

bytový dom súpisné číslo 729, orientačné číslo 81C, ulica Na Papiereň  nájomníčky Blaženy 

Ďurejovej  ku dňu 28.2.2023. 

Uznesenie č. 35/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Kamenci pod Vtáčnikom schvaľuje pridelenie nájomného bytu č. A1 

v bytovom dome súpisné číslo 729, orientačné číslo 81C, ulica Na Papiereň, žiadateľovi        

Jozef Nagy, Kamenec pod Vtáčnikom od 1.3.2023 do 28.2.2026. 

Uznesenie č. 36/2023 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje polep obecných  dopravných a pracovných  prostriedkov 

obecnými symbolmi.  

Uznesenie č. 36/2023 nebolo schválené. 

Uznesenie č. 37/2023 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje vyhotovenie a zverejnenie audiovizuálneho záznamu 

z rokovania obecného zastupiteľstva. 

Uznesenie č. 37/2023 nebolo schválené. 

Uznesenie č. 38/2023 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje vyhotovenie a zverejnenie audio záznamu z rokovania 

obecného zastupiteľstva. 
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Príloha č. 1 

 

Kontrola plnenia uznesení č. 9 – 26/2022 

 

Uznesenie č. 9/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Kamenci pod Vtáčnikom:  

a) schválilo:  1. program rokovania OcZ  

   2. návrhovú komisiu v zložení Ing. arch. Sláva Dadová, Ing. Jana Guľková 

b) určilo  overovateľov zápisnice: Ing. Daniela Krpelana a Jána Fábryho 

c) zobralo na vedomie určenie zapisovateľky Ing. Ivety Rybárovej  

Uznesenie č. 10/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Kamenci pod Vtáčnikom zobralo na vedomie Správu o kontrole 

plnenia uznesení č. 282-286/2022 a 1-8/2022. 

Uznesenie č. 11/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Kamenci pod Vtáčnikom zobralo na vedomie správu o činnosti 

starostu obce zo dňa 15.12.2022.  

Uznesenie č. 12/2022  

Obecné zastupiteľstvo v Kamenci pod Vtáčnikom schválilo Plán kontrolnej činnosti hlavného 

kontrolóra obce Kamenec pod Vtáčnikom  na I. polrok 2023. 

Uznesenie č. 13/2022    
Obecné zastupiteľstvo v Kamenci pod Vtáčnikom zobralo na vedomie Stanovisko hlavného 

kontrolóra obce k návrhu  rozpočtu Obce Kamenec pod Vtáčnikom na rok 2023. 

Uznesenie č. 14/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Kamenci pod Vtáčnikom schválilo rozpočet Obce Kamenec pod 

Vtáčnikom na rok 2023 a zobralo na vedomie  rozpočet na roky 2024-2025. rozpočet je 

zverejnený na stránke obce 

Uznesenie č. 15/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Kamenci pod Vtáčnikom schválilo VZN č. 2/2022 o určení výšky 

finančných príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov na výchovu a vzdelanie a nákladov 

spojených so stravovaním v školách a školských zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je obec 

Kamenec pod Vtáčnikom. VZN je zverejnené na stránke obci 

Uznesenie č. 16/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Kamenci pod Vtáčnikom schválilo VZN č. 3/2022 o miestnom 

poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady. VZN je zverejnené na stránke obci 

Uznesenie č. 17/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Kamenci pod Vtáčnikom schválilo VZN č. 4/2022 o dani 

z nehnuteľností.  VZN je zverejnené na stránke obci 

Uznesenie č. 18/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Kamenci pod Vtáčnikom schválilo podpísanie Zmluvy o dielo so 

spoločnosťou ABC trade, spol. s.r.o. Poruba 74, 97211 Poruba v hodnote 50 518,66€ na 

projekt Zateplenie strechy – Futbalový štadión Kamenec pod Vtáčnikom. Zmluva bola 

podpísaná a je zverejnená 
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Uznesenie č. 19/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Kamenci pod Vtáčnikom  schválilo rozpočtové opatrenie č. 9/2022. 

Podľa funkčnej a ekonomickej klasifikácie upravujeme nasledovné položky: 

 

Kapitálové výdavky   

   

09111-717002        41 Rekonštrukcia MŠ  -99 790,28 

09111-717002   1AA1 Rekonštrukcia MŠ 145 565,76 

09111-717002   1AA2 Rekonštrukcia MŠ   17 125,39 

09111-717002       46 Rekonštrukcia MŠ -62 900,87 

Rozpočtové opatrenie bolo zapracované v rozpočte 

Uznesenie č. 20/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Kamenci pod Vtáčnikom  poverilo starostu obce Ing. Dušana Ďuriša 

vykonávať zmeny rozpočtu obce v priebehu celého volebného obdobia 2022 - 2026, pričom 

týmto rozpočtovým opatrením nie je možné meniť celkový objem rozpočtovaných príjmov 

a výdavkov. Uvedená právomoc sa týka bežného aj kapitálového rozpočtu. 

Uznesenie č. 21/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Kamenci pod Vtáčnikom schválilo predĺženie nájomných zmlúv 

formou dodatku k nájomnej zmluve nájomníkom „15-bytového domu Kamenec pod 

Vtáčnikom“ na ulici Na Papiereň, súpisné číslo 729, orientačné číslo 81/C a 81/D od 1.1.2023 

do 31.12.2025: A1 - Blažena Ďurejová, 1-izb., A3 - Ján Barta, Anita Bartová,  A4 -  Blanka 

Halačová a Jozef Halač,  3-izb.,  A5 -  Erika Liptajová a Mgr. Ladislav Halač, 3-izb.,  A6 - 

Lenka Mendelová, Miloš Mendel,  3-izb.,  A7 - Martin Uhlár a Veronika Uhlárová,  2-izb.,  

A8 -  Barbora Vančová a Daniel Radosa,  3-izb.,  B2 -  Simona Krčmárová a Miroslav Ďurta,  

3-izb.,  B3 - Peter Kollár a Martina Kollárová, 3-izb.,  B4 - Ing. Imrich Mokrý a Marta Mokrá,  

3-izb.,  B5 - Slavomír Daniš,  3-izb.,  B7 - Marián Fábry, 2-izb. Nájomné zmluvy boli 

podpísané, sú zverejnené a účinné 

Uznesenie č. 22/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Kamenci pod Vtáčnikom zvolilo:  

- členov Komisie finančnej – PhDr. Denisa Laurová, Dana Borková 

- členov Komisie výstavby a verejných prác – Ing. arch. Sláva Dadová, Peter Pisár 

- členov Komisie obchodu, služieb a ochrany verejného poriadku – Ján Fábry, 

Marián Žiak 

- členov Komisie školstva – Peter Pisár, Lenka Uhlárová 

- členov Komisie kultúry, športu, telesnej výchovy a mládeže – Ján Fábry,       

PhDr. Denisa Laurová, Peter Pisár, Marián Žiak, Ing. Iveta Rybárová  

- členov Komisie životného prostredia a ekológie –  Ing. Daniel Krpelan,           

Mgr. Maroš Vnuk 

- členov Komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných 

funkcionárov – Ján Fábry, Ing. Iveta Rybárová  

- členov Komisie sociálnych vecí – Mgr. Monika Pažická, PhDr. Denisa Laurová, 

Mgr. Maroš Vnuk, Ing. Jana Guľková, Peter Pisár 

Uznesenie č. 23/2022 
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Obecné zastupiteľstvo v Kamenci pod Vtáčnikom: 

1. schválilo zmenu počtu členov Rady školy pri Základnej škole v Kamenci pod Vtáčnikom 

z 9 členov na 7 členov. Obec Kamenec pod Vtáčnikom ako zriaďovateľ týmto určilo, že 

s platnosťou od 16.12.2022 bude mať Rada školy pri Základnej škole v Kamenci pod 

Vtáčnikom 7 členov, a to rozdelených nasledovne: dvaja zástupcovia pedagogických 

zamestnancov školy, jeden zástupca nepedagogických zamestnancov školy,  dvaja zástupcovia 

rodičov a dvaja delegovaní zástupcovia zriaďovateľa. 

2. zrušilo uznesenie č. 21/2013 

3. vymenovalo na volebné obdobie 2022-2026 

a) do Rady školy pri Základnej škole v Kamenci pod Vtáčnikom dvoch delegovaných 

zástupcov zriaďovateľa, a to: Ing. Jana Guľková a Ján Fábry 

b) do Rady školy pri Materskej škole v Kamenci pod Vtáčnikom jedného delegovaného 

zástupcu zriaďovateľa: PhDr. Denisa Laurová 

Uznesenie č. 24/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Kamenci pod Vtáčnikom schválilo Harmonogram zasadnutí 

obecného zastupiteľstva Obce Kamenec pod Vtáčnikom na rok 2023 s nasledovnými 

termínmi: 16.2., 20.4., 15.6., 14.9., 9.11., 14.12. 

Uznesenie č. 25/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Kamenci pod Vtáčnikom schválilo Koncepciu kultúrnych 

a športových podujatí obce na rok 2023. Je zverejnená na stránke obce 

Uznesenie č. 26/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Kamenci pod Vtáčnikom schválilo príspevok Jakubovi Laušovi, 

Kvetová 468/28, Kamenec pod Vtáčnikom vo výške 1 000€ na rok 2023 na pokrytie časti 

nákladov spojených s účasťou na Majstrovstvách Slovenskej republiky v Endure. Príspevok 

bude poskytnutý formou preplatenia pokladničných dokladov súvisiacich s nákladmi 

spojenými so závodnými pretekmi (pohonné hmoty, náhradné diely a podobne) a vyúčtovaný 

najneskôr do 30.11.2023. 
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Príloha č. 2 

 

Správa starostu obce o činnosti 

 

 

Od poslednej správy podanej dňa 15.12.2022 sa uskutočnili nasledovné akcie: 

23.12. – Vianočný koncert KapeLLky na amfiteátri v centre obce, ktorý sa konal 1x vonku 

3.12. – jubilejný 20. ročník výstupu na Vtáčnik za účasti predsedu TSK 

31.12. Vítame nový rok s občerstvením a ohňostrojom 

15.2. – výlet na Hrebienok v spolupráci s dozorným výborom COOP Jednota Kamenec pod 

Vtáčnikom. Navštívili sme Ľadový dóm, Rainerovú útulňu a Štrbské pleso 

 

Projekty: 

Cesta na Kopaničky – Slovenský pozemkový fond nám vydal súhlasné stanovisko na stavebné 

povolenie a do 2 týždňov mám prisľúbené vydanie stanoviska k vyňatiu parciel. Taktiež som 

sa stretol s majiteľmi dotknutých pozemkov ohľadom podania hromadnej žiadosti na 

pripojenie odberných miest na elektriku. Posledné žiadosti mi boli doručené 13.2. V priebehu 

začiatku budúceho týždňa  pošlem všetky žiadosti spolu so sprievodným listom na SSE. 

 

Dobudovanie inžinierskych sietí , ul. Ružičková a na Kopanicu – dnes budeme schvaľovať 

vypracovanie projektových dokumentácií, rozšírenie vodovodu ul. Ružičková a rozšírenie 

plynovodu ul. Na Kopanicu. V ďalšej fáze sa bude vybavovať žiadosť o stavebné povolenie. 

 

Zateplenie Základnej školy - pripravuje sa podanie žiadosti z Programu obnovy Slovenska 

 

Kanalizácia – 2.2. som mal spolu so starostkou Zemianskych Kostolian stretnutie s  riaditeľom 

StVS. Naša obec má podpísaných 462 zmlúv o budúcich zmluvách, čo tvorí 82,94% 

napojiteľnosť. Na našu priamu otázku, že kedy by mohla byť kanalizácia vybudovaná, sme 

dostali odpoveď, že v júni by mali podať žiadosť o dotáciu. Štandardne sa zmluva s víťazným 

uchádzačom podpisuje na dodanie prác v rozsahu 36 mesiacov + 12 mesiacov skúšobná 

prevádzka. To znamená, že doba celej realizácie môže byť až 4,5 roka. Je však možnosť, že to 

môžu urobiť aj skôr. Podmienka č. 1 je však dostať územné rozhodnutie a stavebné povolenie 

do júna. 

 

Koncom roka sa mi podarilo vybaviť dotáciu 1 000€ z Trenčianskeho samosprávneho kraja na 

podujatie 20. ročníka Výstupu na Vtáčnik. 

Dňa 21.1. sa konalo referendum. V našej obci bola účasť 48.4%. Referendum nakoniec nebolo 

úspešné. 

Zamestnanci obce vykonávajú zimnú údržbu. Ukončili rekonštrukciu pánskych toaliet 

v kultúrnom dome. V jazykovej učebni v Základnej škole robili vysprávky omietok, 

obkladačiek a učebňu vymaľovali. V spoločenskom dome maľovali na hornom poschodí 

zárubne, robili špalety na balkónových dverách vedúcich na strechu, namontovali vešiakové 

steny, ktoré boli počas pôsobenia materskej školy v spoločenskom dome demontované. 

Taktiež na ul. Na Papiereň vypilovali kríky pod verejným osvetlením. V súčasnosti sa prerába 

kancelária starostu.  


